
 Protokół nr XI/2019 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  27 listopada  2019 roku w godz. 1400 -  1615    w 

sali Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XI Sesję Rady Miejskiej   

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca      Jacka Widyńskiego 

• Pracowników  organu  wykonawczego 

• Dyrektorów i kierowników  zakładów pracy 

• Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

Nieobecna była radna Wrotyńska Aneta. 

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na XI Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XI 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował:   

- wprowadzenie  do porządku obrad punktów: 

• Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 

• Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o., 

 
Radny Dariusz Kieliś zaproponował wycofanie z porządku obrad i przeniesienie na następną 
sesję punktu : 
 

• Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 
w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele 
zabudowy mieszkaniowej. 

Głosowanie nad zdjęciem z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy 
Poniec przeznaczonych na cele zabudowy mieszkaniowej. 
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Wynik Głosowania: 
ZA: Tadeusz Twardy, Ryszard Sikorski, Marcin Stróżyński, Krzysztof Matecki, Mariusz Nowak, 
Stanisław Machowski, Piotr Jańczak, Jerzy Kusz, Dariusz Kieliś. 
PRZECIW: Zdzisław Zdęga. 
WSTRZYMUJE SIĘ: Ewa Kończak, Barbara Mendyka, Łucja Markowska, Paulina Zielińska. 
 
Punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele 
zabudowy mieszkaniowej zostaje zdjęty z porządku obrad. 

 
Rada Miejska w Poniecu po przegłosowaniu przyjęła następujący porządek obrad XI Sesji 

Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                        

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności jednostek i zakładów budżetowych 

gminy Poniec, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Poniec na lata 2019-2032,         

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2019,  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy Poniec, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o., 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Poniec na lata 2020-2024, 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”, 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie miejscowości Miechcin, gmina Poniec, 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów zabudowy techniczno - produkcyjnej, 

składów i magazynów oraz usług w obrębie wsi Janiszewo, 

15. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej, 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

17. Wolne wnioski i zapytania, 

18. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono. 

  

Pkt 4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności jednostek i zakładów budżetowych 

gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Poniecu 
Macieja Malczyka o przedstawienie informacji o działalności jednostki. 
 
Dyrektor Maciej Malczyk przedstawił informację. Udzielił odpowiedzi na zadane pytania. 
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W dyskusji poruszono następujące tematy: 
- rozwijanie sekcji artystycznych działających przy GCK w Poniecu, 
- remonty oraz utrzymanie świetlic, 
- rozwój Dziecięco Młodzieżowej Orkiestry Dętej GCK w Poniecu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił prezesa Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Poniecu Łukasza Idowiaka o przedstawienie informacji o działalności jednostki. 
 
Prezes Łukasz Idowiak przedstawił informację. Udzielił odpowiedzi na zadane pytania.  
 
W dyskusji Radni zwrócili uwagę na bardzo bogatą ofertę sportową, rekreacyjną, duże 
zainteresowanie organizowanymi imprezami na hali. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje do wiadomości 
informację działalności jednostek i zakładów budżetowych gminy Poniec. 
Informacja szczegółowo omawiana była na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Informacja  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                           

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 15 min. przerwy technicznej. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych /nieobecny był Radny Mariusz Nowak/ 

jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/103/2019 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2019-2032.  
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Mariusz Nowak dotarł na posiedzenie. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2019.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XI/104/2019 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Kierownik GZOS w Poniecu Katarzynę 

Wróblewską o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                             

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/105/2019 

zmieniającej uchwałę w sprawie: wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy 

mieszkaniowej. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                                 

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/106/2019 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Poniecu, 

stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy mieszkaniowej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Punkt zdjęty z obrad Sesji. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                                 

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
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Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/107/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 

Gazownictwa Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Poniec na lata 2020-2024. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  kierownik OPS w Poniecu Hannę Konieczną                  

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/108/2019 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Poniec na lata 

2020-2024. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”. 
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

        

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/109/2019 

w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie miejscowości Miechcin, gmina Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

        

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/110/2019 
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w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie miejscowości Miechcin, gmina Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów zabudowy techniczno - produkcyjnej, 

składów i magazynów oraz usług w obrębie wsi Janiszewo. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

        

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XI/111/2019 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy techniczno - produkcyjnej, składów i magazynów 

oraz usług w obrębie wsi Janiszewo. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  15.  Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z X Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z X Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt  16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Wpłynęła jedna odpowiedź. 
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Pkt  17. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Poruszono następujące tematy: 

- ASF – informacja o spotkaniu w sprawie Afrykańskiego Pomoru Świń, 

- KZGRL – zmiany w ustawie o utrzymaniu czystości i  porządku w gminach, 

- kontrola hydrantów w Łęce Wielkiej, 

- działalność ośrodka zdrowia w Poniecu 

- funkcjonowanie gabinetu dentystycznego w Poniecu, 

- kursy autobusów na terenie Gminy Poniec, 

- propozycja założenia progu zwalniającego na ul. Kościuszki w Poniecu (na wysokości 

centrum rehabilitacyjnego). 

 

Pkt 18. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1615 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

   

 
Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 
Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 
 
 
 


